
 

 

Verksamhetsplan för 2024 

 
 

Vår ambition för 2024 är att Kulturhuset ska användas mest möjligt och att det också ska 

ske några arrangemang om sommaren när föreningarna normalt håller sommarlov.  

 

Kulturhusföreningen måste ta ställning till vad som ska hända med förrådet när 

Byalagets och Ö-teaterns tillhörigheter som hittills har förvarats Föreningshuset nu 

måste flyttas över till Kulturhuset. Särskilt när det gäller Ö-teaterns tillhörigheter är läget 

problematiskt då deras kostymer och rekvisita kommer göra förrådet helt överfullt (dock 

utan att Ö-teaterns mest nödvändiga tillhörigheter ens får plats där). Om Ö-teatern 

måste göra sig av med allt detta, blir det inte möjligt för dem att fortsätta sina aktiviteter.  

 

Vi har fått veta att husets tak kommer att läggas om en gång i sommar.  
 

Kulturhusföreningen planerar en gemensam städdag en gång i vår 

 


